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1. Styret 
 
I 2024 har styret bestått av: 
 
Leder:     Britt-Mona Vang 
Nestleder:    Michael Løffler       
Kasserer:    Fredrik Aalo Flood 
Sekretær:    Helene Breivik Hellerdal (permisjon fra februar) 
Styremedlemmer:  Ørjan Warvik 
    Malena Grov Ottesen 

Iben Thorkildsen (SU-representant) 
     
Varamedlemmer:   Jolanta Solstrand (inn for Helene i permisjonsperioden) 
    Mustafa Gürlek 
 
 
Revisorer:   
Arne Tjelle og Thomas Stene Rasmussen 
 
Valgkomité Haugesund SV:   
Karen Helgeland Qvale, Ivar Teigland, Truls Aarseth von Essen 
 
Representantskapet i Rogaland SV: 
Fast: Britt-Mona Vang, lokallagsleder 
Vara:  Resten av styret 
 
Styremøter:  
Det er avholdt 9 ordinære styremøter i denne årsmøteperioden: 

• 14. februar 
• 14.mars 
• 30. april 
• 10. juni 
• 20. August 
• 25. september 
• 12. november 
• 9. desember 
• 14. januar 

Referat fra møtene blir publisert i facebookgruppa «Haugeby SV» og alle styrereferat skal også 
være tilgjengelige på vår nettside Haugesund.SV.no etter at de er godkjent av styret. 

https://haugesund.sv.no/
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I tillegg til ordinære styremøter kommuniserer styret jevnlig via Messenger og tlf. 
 
 

2. Årsmøte i Rogaland SV: 
  
Det ble avholdt årsmøte i Rogaland SV 17.-18. februar 2024 i Årdal i Hjelmeland kommune.  
Sakspapirer, referat og omtale: https://rogaland.sv.no/aarsmotet/arsmote-2024/  
 
Delegater fra Haugesund SV (se bilde framsida): 

• Marit Bjørnestad 
• Johannes Bjoland 
• Malena Grov Ottesen 
• Jolanta Solstrand 
• Frederik Aalo Flood  

 
I tillegg deltok: 

• Lise Langåker (fylkesstyret) 
• Britt-Mona Vang (representantskapet) 
• Iben Thorkildsen (SU) 

 
Dette året stilte vi både med egne uttalelser og hadde medforfattere i en annen. Uttalelsene ble 
vedtatt. Iben Thorkildsen og Britt-Mona Vang var med i redaksjonskomitéen. 

 

3. Høstkonferanse og nominasjonsmøte i Rogaland SV: 
Rogaland SVs høstkonferanse med nominasjonsmøte ble holdt 19.-20. oktober på Folkets Hus i 
Sandnes. Fra Haugesund SV deltok: Michael Løffler, Frederik Aalo Flood, Jolanta Solstrand, Trine 
Meling Stokland, Thomas Stene Rasmussen, Johannes Bjoland, Marit Bjørnestad, Arne Tjelle, Iben 
Thorkildsen, Lise Langåker og Britt-Mona Vang. 

Delegater fra Hgsd SV på selve nominasjonsmøtet er markert med uthevet skrift. Lise og Iben 
representerte fylkesstyret, og Michael representantskapet (vara for lokallagsleder). 

Det var et variert og spennende program på høstkonferanse-delen, og nominasjonsmøtet forløp 
uten innsigelser. De seks øverste på lista presenterte seg og svarte på spørsmål fra delegatene. 
Stortingsrepresentant Ingrid Fiskaa ble nominert på 1. plass på Rogaland SV’s liste til 
stortingsvalget for en ny periode. Haugesund SV er stolte over at Iben Thorkidsen står på 5. plass 
på denne lista. 

  

https://rogaland.sv.no/aarsmotet/arsmote-2024/
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4. Bystyregruppa 
Haugesund SV har fire representanter i bystyret og syv varamedlemmer i bystyregruppa i 
inneværende periode. Gruppeleder er Trine Meling Stokland. 
 
Formannskapet:  

Trine Meling Stokland (medlem) 
Lise Langåker (2. vara) 
Thomas Stene Rasmussen (3. vara) 

 
Bystyret: 

Trine Meling Stokland 
Thomas Rasmussen 
Lise Langåker 
Alice Botnen-Bjørkli 
Vara: 
• Karen Helgeland Qvale (1. vara) 
• Ane Skumsvoll (2. vara) 
• Ørjan Warvik (3. vara) 
• Mustafa Gurlek (4. vara) 
• Svein Inge Strand Egeland (5. vara) 
• Gunnvor Merete Storesund (6. vara) 
• Britt-Mona Vang (7.vara) 

I november -24 søkte Ane Skumsvoll om fritak fra pliktene som folkevalgt. Dette ble innvilget, og 
varaene rykket dermed opp, og Andreas Myge kom inn som siste vara 
 
Utvalg for oppvekst: 

Alice Botnen Bjørkli (medlem) 
Mustafa Gurlek (2. vara) 
Britt-Mona Vang (3. vara) 

 
Utvalg for helse, omsorg og sosialtjenester: 

Lise Langåker (medlem) 
 Thomas Stene Rasmussen (1. vara) 
 Gunvor Merete Storesund (2. vara) 

 
Utvalg for plan og miljø: 

Karen Helgeland Qvale (medlem) 
Trine Meling Stokland (2. vara) 
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Utvalg for kultur, idrett og frivillighet: 
Thomas Rasmussen (medlem) 
Ørjan Warvik (1.vara) 
Trine Meling Stokland (2.vara) 
 

 
Kontrollutvalget: 

Marit Bjørnestad (varamedlem) 
 
 

4.1 Parlamentarisk rapport fra gruppeleder Trine Meling Stokland  
Bystyregruppa i Haugesund SV forsøker så godt vi kan å sette vårt preg på Haugesundpolitikken - 
både gjennom å fronte den politikken som vi har gått til valg på, men også ved å være et tydelig 
alternativ til den høyreorienterte politikken som nå føres i Haugesund. 
Vi forbereder oss godt til møtene, og er aktive i ordskifte i møtene. I bystyret er vi ofte å finne på 
talerstolen.  

Det lokalpolitiske året har i all hovedsak dreid seg om saker som berører en vanskelig 
kommuneøkonomi, særlig innenfor helse, omsorg og sosiale tjenester.  

Vi har også hatt gode politiske diskusjoner om framtidig skolestruktur og er glad for godt oppmøte 
og engasjement på medlemsmøte der dette var tema.  

I desember la vi fram et felles alternativt budsjettforslag sammen med Arbeiderpartiet, KrF, Mdg, 
Rødt og Senterpartiet. I dette forslaget fikk vi gjennomslag for mye god SV-politikk. Blant annet: 

• økt grunnbemanning i hjemmetjenestene 
• mer midler til å rekruttere og beholde både helsepersonell og pedagogisk personell på jobb 

i kommune 
• en styrket satsing på Fritidskassen med mål om at alle barn og unge kan delta i 

fritidsaktiviteter uavhengig av familien sin økonomi 
• mer bøker og mindre Ipad for de minste barna i skolen 
• et bedre innkjøpsbudsjett for folkebiblioteket 
• investering i et fullverdig folkebad for alle på Flotmyr 
• økt satsing på naturtiltak 
• flere ENØK tiltak for å redusere energiutgifter og klimagassutslipp 

 

Hele det alternative budsjettforslaget kan leses her:  

Alternativt budsjett - AP, SV, KrF, MDG, Rødt og SP 
 

https://pub.framsikt.net/2025/haugesund/ps-2025-alternativt_budsjett_-_ap,_sv,_krf,_mdg,_r%C3%B8dt_og_s/#/polsim/politicalsimulation/
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Gjennom året har vi også hatt flere interpellasjoner og spørsmål til ordfører for å sette viktige 
politiske saker på dagsorden. Deriblant: 

• Vold i nære relasjoner 
• Behov for lobbyregister 
• Stilt kritiske spørsmål om flertallets ambisjoner om søndagsåpne butikker.  
• På nytt løftet behovet for en utekontakt-tjeneste for unge (noe vi etter hvert har fått 

gjennomslag for)  
• Haugesund som «Helt med kommune» 

 

Vi prøver å være synlige i det lokale mediebilde både gjennom redaksjonelle saker og leserinnlegg. 
For sistnevnte legges det ved en oversikt for 2024 (krever ikke abonnement):  

• Debatt, Meninger | Vi har plikt til å bry oss 
• Debatt, Jul | Det er først og fremst det offentlige som skal løse fattigdomsproblematikken! 
• Debatt, Meninger | Likelønn NÅ! 
• Debatt, Meninger | Hvorfor klagesaker bør behandles administrativt 
• Debatt, Meninger | Naturen - og nødvendigheten av flere NEI 
• Debatt, Meninger | Penger, Peiling og Påvirkning 

 

 

5. Aktiviteter  
Årsmøtevedtak 2024: 
 

Årsmøtet godkjenner de målsetningene som er skissert i denne handlings- og 
aktivitetsplanen (se vedlegg 1), og gir det nye styret fullmakt til å operasjonalisere dem i 
tiltak og en aktivitetskalender som blir formidlet til medlemmene senest innen utgangen av 
april 2024. 

 
På bakgrunn av dette årsmøtevedtaket er delmål i handlingsplanen evaluert (vedlegg 1), og 
følgende aktiviteter er gjennomført i 2024: 
 
 
5.1 Kaffikoppen  

«Kaffikoppen» er ment som et uformelt treffpunkt for medlemmer og sympatisører med 
Haugesund SV. Vi møtes for å drikke kaffe, drøse, drøfte og diskutere store og små politiske saker. 
Intensjonen er også at «Kaffikoppen» skal ha en koblingsfunksjon mellom medlemmer, styret og 
bystyregruppa for å muliggjøre innflytelse og medvirkning. 

https://www.h-avis.no/vi-har-plikt-til-a-bry-oss/o/5-62-1660077
https://www.h-avis.no/det-er-forst-og-fremst-det-offentlige-som-skal-lose-fattigdomsproblematikken/o/5-62-1801422
https://www.h-avis.no/likelonn-na/o/5-62-1622512
https://www.h-avis.no/hvorfor-klagesaker-bor-behandles-administrativt/o/5-62-1768605
https://www.h-avis.no/naturen-og-nodvendigheten-av-flere-nei/o/5-62-1672846
https://www.h-avis.no/penger-peiling-og-pavirkning/o/5-62-1698597
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I løpet av 2024 har det vært avholdt 8 kaffikoppen-møter på biblioteket. Det har blitt invitert 
gjennom facebook og epost, med vedlagt lenke til møtepapirer for bystyre- og utvalgsmøter på 
Haugesund kommune sine nettsider. Fra bystyregruppa deltok Lise i mars og oktober, Trine i april 
og november, Thomas i mai, Karen i september, og Alice i desember. Det har blitt lagt ut bilde på 
facebook i etterkant som viser at det på flere av møtene har vært godt oppmøte. 

 

5.2 Andre aktiviteter/arrangement 

- Årsmøte 23. januar på Kuleisen. Vi hadde besøk av Stortingsrepresentant og leder av Arbeids- 
og sosialkomiteen, Freddy Andrè Øvstegård. Han hadde innledningen “Fremtidens 
Velferdssamfunn.” God mat og godt oppmøte.   

- Nyttårsfest 27. januar på Vangen Pling Plong. Vi hadde en veldig hyggelig kveld med sang og 
musikk, quiz og god mat og drikke. 

- 8. mars-markering på Haugesund Folkebibliotek. Tema: Feminisme i Islam. SV-medlem Monica 
Sæther var medlem av komitéen og Haugesund SV støtter også 8. marskomitéen økonomisk. 

Etter markeringen på biblioteket var det tverrpolitisk 8. mars-tog. Appeller ved blant annet Iben 
Thorkildsen fra SU. Iben satte ord på noe av det som endel SV medlemmer følte på etter 
arrangementet på biblioteket; at feminisme og kvinnekamp ikke handler om å stille religioner 
eller kulturer opp mot hverandre, men å anerkjenne at kvinneundertrykkelse finnes i alle 
samfunn og samfunnslag og at ingen er fri før alle er fri. Det var mange SV medlemmer i toget.  

- Søppelryddeaksjon 20. april ved Årabrot i regi av MDG, delt på Haugeby SV, hvor noen av våre 
medlemmer deltok.  

- Arbeidernes dag – 1. mai arrangert av LO Nord-Rogaland med støtte fra lokallagene til AP, Rødt 
og SV. Tradisjonell markering i kommunene med kransenedleggelser og appeller, og felles 
folketog og til slutt folkemøte på Maritim. Hovedtalere her: Masud Gharahkhani, 
Stortingspresident fra AP, Bjørnar Moxnes, stortingsrepresentant fra Rødt, Torgeir Knag 
Fylkesnes, nestleder i SV og stortingsrepresentant fra Troms. Appell fra Leon Nymann, leder AUF 
Haugalandet ved 22. juli minnesmerket og Selma Kristiansen Kolltveit, organisatorisk nestleder 
Rogaland AUF, på Maritim. Det var godt oppmøte fra både SV- og SU medlemmer. Det nydelige 
vårværet satte en fin ramme på dagen. 

I etterkant melder medlem inn via Facebook et ønske om at SV inviterer til 1.mai frokost. Det 
bør nytt styre ta med seg videre. 

- Sosialistisk hageparty 1. juni. Det var en nydelig sommerdag i hagen til Ørjan, både små og 
store koste seg med grilling, quiz og godt selskap. Det var ekstra kjekt at flere nye medlemmer 
tok turen.  
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- Pride-parade 15. juni. Haugesund SV deltok med en fin, liten gjeng i paraden. Det var nesten 
ingen fra styret som kunne møte denne dagen og det gjorde at SV ikke hadde med egne flagg 
eller bannere. Det gjorde det vanskelig å finne SV, for medlemmer som ønsket å gå sammen 
med SV i toget. SU inviterte de med, tusen takk. Styret tar lærdom ved planlegging av 
arrangementer som PRIDE slik at det ikke vil gjenta seg.  

- Samtale med stortingsrepresentant Lars Haltbrekken, 23. Juni om fornybar energi og Havvind. 
Det var Mustafa som tok på seg å arrangere samtalen som fant sted på biblioteket. Det var en 
liten gjeng som møttes for en hyggelig samtale før Haltbrekken og resten av gjengen dro videre 
for å delta på havvind-debatten på ‘Klassekampens Sommerbåt’.  

- Planlagt medlemsmøte med Torgeir Knag Fylkesnes. 3. september var det planlagt 
medlemsmøte med temaet «Et år til valget-slik gjør vi vestlandsindustrien grønn». Møtet måtte 
avlyses på grunn av sykdom. Heldigvis får vi ta dette igjen etter årsmøtesakene 23. januar. 

- Medlemsmøte om skolestruktur ble avholdt på Folkets hus 21. oktober. Bakgrunn for 
medlemsmøte var kommunedirektørens forslag om nedleggelse av Saltveit,  Brakahaug og 
Røvær skoler. Forlaget var tenkt å gi besparelser inn i kommunebudsjettet og vakte stort 
engasjement blant SV-medlemmer. 

-  Medlemsmøte/temakveld: “Rus blant unge i Haugesund“ ble avholdt på Gamle Slakthuset 26. 
november. Det var et fokus på “nå situasjonen” og på hva som kan fremme forebygging. 
Innledere for kvelden var Terje Tvedt, sosiallærer fra Håvåsen ungdomsskole, Truls Aarseth Von 
Essen som er barne- og ungdomskordinator i kommunen, og over videolink hadde vi med 
organisasjonen Tryggere Ungdom, som vektlegger en vitenskapelig tilnærming til 
rusforebygging.  

- Palestina markeringer 

o Palestinakomiteen har invitert til markeringer minst en gang i måneden hele året. 
13. April og 11. Mai var SV medarrangør, 8. Juni, var SU medarrangør og Iben holdt 
apell. Palestinakomiteen kommenterer at de ønsker at SV deltar mer aktivt i 
markeringene. Vi har delt arrangementene på Facebooksiden, men vi vet at det 
varierer hvor mange SV medlemmer som møter på Palestinakomiteen sine 
arrangement og at vi kan delta mer aktivt på de arrangementene som vi inviteres til 
og ikke selv er medarrangører på.  

o Fredsmarsj for Palestina 27. Oktober. SV tok initiativ til markeringen, medarrangør 
var Palestinakomiteen og Rødt. Det var godt oppmøte på fredsmarsj for Palestina 
27. oktober. Kanskje var vi opp mot 100 personer i toget og i biblioteksparken 
etterpå, det var mange SV medlemmer å se. Viktige og sterke appeller, musikk fra 
medlemmer i Palestinakomiteen og diktlesing.   
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5.3 Medlemsutvikling 
I løpet av de siste årene har Haugesund SV hatt en fin medlemsutvikling. Etter en liten tilbakegang 
i 2022, har vi igjen økt antall medlemmer i 2023 og 2024 – veldig gledelig. Svingninger i 
medlemstallet henger ofte sammen med til-/fraflytting og naturlig avgang, men vi opplever også å 
få helt nye SV-medlemmer. Noen medlemmer har vært spesielt aktive på vervefronten, og det kan 
kanskje være eksempel til etterfølgelse for andre av oss, også. 
 
 

År Antall medlemmer 

2016 51 medlemmer 

2017 60 medlemmer 

2018 67 medlemmer 

2019 83 medlemmer 

2020 90 medlemmer 

2021 99 medlemmer 

2022 92 medlemmer 

2023 97 medlemmer 

2024 110 medlemmer 

 
Ambisjonen fra sist årsmøte var et medlemstall på 110 ved årsslutt (jf. vedlegg), og det er 
oppmuntrende å kunne slå fast at medlemstallet i Haugesund SV pr. 31.12.2024 var 110 
registrerte. Framover bør verving av nye medlemmer fortsatt være et fokusområde. Samtidig vil 
det være viktig å ta vare på dem som allerede er medlemmer. 

Det har vært en del aktivitet på facebook, både med arrangementer og deling av aktuelle politiske 
saker.  Vi har valgt å fokusere på lokale saker på Haugesund SV sin offsielle facebookside. Vi er 
takknemlige for det arbeidet bystyregruppa legger ned for å hjelpe styret å holde vår facebookside 
politisk relevant. Vi har brukt Haugeby SV sin facebookside til å minne medlemmer på 
arrangementer i tillegg til epost. Vi ønsker å bruke medier der vi når alle medlemmer, og 
planlegger å også sende ut sms om våre arrangement i 2025.  

 
6. Økonomien i lokallaget 
Regnskapsåret 2024 har vært et nytt godt år for Haugesund SV rent økonomisk, vi har relativt små 
utgifter. Samlet gikk driften med et lite overskudd i 2024. Vi har en trygg økonomi med god 
økonomisk buffer. Styret legger opp til en noe større bruk av penger i 2025 enn i 2024, knyttet til 
valgkamp. Det budsjetteres dermed med et underskudd i 2025.  
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Vi viser ellers til egen sak om regnskap og budsjett. Regnskapet er revidert og godkjent av 
revisorene. 
 
7. Sosialistisk Ungdom v. Iben Thorkildsen 
Vi er glade for at vi har en god gjeng med engasjerte ungdommer i Sosialistisk Ungdom her på 
Haugalandet. SU-lagets styre består av syv medlemmer, inkludert to som ble supplert inn 26. 
september. I 2024 har styret gjennomført over 20 styremøter, hvor en rekke aktiviteter har blitt 
planlagt. Vi er takknemlig for at vi har fått lov til å låne kontoret til Haugesund SV, hvor vi har hatt 
de fleste av styremøtene våres.  
 
Denne aktiviteten har blant annet bestått av skoleringer på ulike politiske områder. Vi har hatt 
skolering om arbeidslivspolitikk, abortpolitikk, byplanlegging, sosialisme og Palestina. I tillegg har 
vi hatt organisatoriske skoleringer som styreskoleringer, kampanjeskolering og stand/skolebesøk-
skolering. Haugaland SU har dratt på syv skolebesøk på videregående skoler i Haugesund dette 
året for å verve og formidle vår politikk. 
 
Det er ikke lett å overbevise ungdommer å melde seg inn i et ungdomsparti. Allikevel har 
lokallagets medlemsmasse doblet seg i 2024 med 11 nye medlemmer, noe som er mye for et SU-
lag. Det er gledelig å se at nesten alle de nye medlemmene har deltatt på flere aktiviteter.  
 
I løpet av året har vi deltatt på en rekke demonstrasjoner, inkludert markering for samtykkelov, 
prideparaden, 8. mars, 1. mai og ni demonstrasjoner for Palestina. Lokallaget har også hatt mange 
sosiale aktiviteter som perlekveld, filmkvelder, bannermalinger, skøyting, juleverksted og 
støttekonsert for Palestina.  
 
 Disse aktivitetene har styrket samholdet blant medlemmene.  
 
Det er ikke bare lokale arrangementer lokallaget har deltatt på, men også flere av SUs nasjonale 
arrangementer som lokallagskonferansen, sommerleir og landsmøte. I tillegg til regionale 
arrangementer som landsstyreforberedende møter, landsmøteforberedende seminar, 
helgeseminaret Rød Snø og helgeseminaret Rødt Regn samt flere av SVs arrangementer. SU er 
representert på styremøtene i Haugesund SV, og vi ser fram til et nytt år med videre samarbeid. 
 
 
 
Styret i Haugesund SV 
15.01.2025 
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Vedlegg 1 til årsmelding 2024: Status for styrets handlings- og aktivitetsplan 2024 

Handlings- og aktivitetsplan for styret i Haugesund SV i 2024 
 
 

Mål for 2024: 
 
Haugesund SV har som overordnet mål å forme og fremme SVs politikk lokalt og regionalt. For å 
oppnå dette er det satt opp organisatoriske delmål for 2024:   
 
Delmål samarbeid: 

1. Videreutvikle samarbeidet mellom styret og bystyregruppa Det er i løpet av året blitt et 
nært samarbeid mellom bystyregruppa og styret, hovedsakelig ved lokallagsleder. Bl.a. 
gjennom månedlige status- og strategimøter, og samtaler mellom styremedlemmer og 
bystyregruppa på Kaffikoppen og andre arrangement.  
2. Videreutvikle samarbeidet med SVs lokallag i regionen. Det kan f.eks. være gjennom 

felles medlemssamlinger eller debattinnlegg Det er godt samarbeid, men det er fortsatt 
noe å gå på. 

 
Delmål profilering og synlighet:  

3.  Sende minst én uttalelse fra årsmøtet til behandling på fylkesårsmøtet To uttalelser 
sendt, + noen som medforfattere på en tredje. 
4. Publisere minst ett debattinnlegg i media pr. måned 6 er publisert, ett pr. måned er 
kanskje noe i overkant 
5. Gjennomføre samtaler med relevante fagorganisasjoner Ikke gjennomført pga. 
utfordring rundt hvem som da skal prioriteres som ‘relevante’. Både bystyregruppa og 
styret har god dialog med org. 

 
Delmål medlemmer:  

6. Mobilisere/aktivisere flere av våre medlemmer gjennom ulike arrangement og 
aktiviteter Oppfylt. Mange forskjellige innom på både «Kaffikoppen» og andre 
medlemsmøter. 

7. Øke medlemstallet og følgere på facebooksida til Haugesund SV i tråd med tabellen 
under Gjennomført. 

8. Arrangere minst to medlemsmøter, der medlemmer har muligheten til å fremme saker 
som kan tas opp Gjennomført. «Kaffikoppen» har fått mer politisk profil. 

9. Arrangere minst én temakveld for medlemmer og andre interesserte Gjennomført. 
 

 
Medlemsutvikling:  

 
Engasjement-
indikatorer 

Status per  
1. januar 2024 

Ambisjonsnivå  
1. januar 2025 

Status per  
1. januar 2025 

Antall medlemmer 97 110 110 registrerte 

Antall FB-følgere 1000 1100 1053 
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Forslag til vedtak: 

Årsmøtet godkjenner de målsetningene som er skissert i denne handlings- og 
aktivitetsplanen, og gir det nye styret fullmakt til å operasjonalisere dem i tiltak og en 
aktivitetskalender som blir formidlet til medlemmene senest innen utgangen av april 2024. 

 
Styret i Haugesund SV, 15.01.2024 

 


